
Geachte Minister voor Rechtsbescherming, beste meneer Dekker,  

Het wetsvoorstel is zeer positief. Dat de deskundigenverklaring eruit is gehaald en iemand zelf over 

diens geslacht gaat is een grote stap vooruit. Ik heb nooit begrepen waarom iemand anders hier over 

zou moeten gaan dan jijzelf, dus ook geen deskundige.   

Jammer alleen dat er onnodige drempels zijn ingebouwd voor de kinderen.  Het is voor elk kind van 

ongekend belang dat die erkend wordt in diens genderidentiteit.  Onderzoeken hebben uitgewezen 

hoe positief dat is op het welzijn van het kind. Een gemakkelijke administratieve wijziging helpt een 

kind om erkent te worden in diens genderidentiteit. De administratieve wijziging zelf is niet 

ingrijpend en staat los van het eventuele medische transitietraject. Maar het heeft wel duidelijke 

positieve gevolgen: door een juiste geslachtsregistratie worden de discussies op school worden een 

stuk gemakkelijker en dat helpt het welbevinden van het kind. Er is geen enkele reden, behalve als 

een van de ouders de door het kind gewenste wijziging van de geslachtsregistratie niet wil 

ondertekenen, om een tussenkomst van een rechter te rechtvaardigen.   

Daarnaast vind ik het een gemiste kans dat er geen rekening gehouden wordt met personen die zich 

niet als man of vrouw identificeren Deze erkenning ontbreekt helaas in de huidige wet voor wijziging 

van de geslachtsvermelding en ontbreekt in dit wetsvoorstel voor de verbetering van deze wet. Hoe 

valt dit ontkennen van een genderidentiteit van een grote groep mensen te rijmen met het non-

discriminatieartikel?  

Hoewel ik mij identificeer aan het stempel v dat ik bij de geboorte op grond van mijn 

lichaamskenmerken heb gekregen, snap ik persoonlijk niet waarom dit persoonskenmerk van mij zo 

uitgelicht zou moeten worden en bijvoorbeeld op mijn paspoort zou moeten verschijnen. Ik vind 

eigenlijk dat de overheid niets te zeggen heeft over mijn geslacht of vermelding ervan. Als cispersoon 

zou ik graag die optie ook gerealiseerd zien om mijn geslacht onzichtbaar te maken.  

Ik vind dat de mogelijkheid er op zijn minst moet zijn voor non binaire en intersekse personen om 

hun bestaansrecht weerspiegeld te zien in de geboorteakte i.p.v. een verplichte keuze tussen iets 

wat ze niet zijn of een dure gang naar de rechter, maar ook dat er voor iedereen dus ook cisgender 

vrouwen (en mannen) als ikzelf de mogelijkheid is om bij het vernieuwen van een paspoort het 

geslacht geheel weg te laten. 

 


